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PROTOKÓŁ XXI SESJI 
Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

z dnia 19 maja 2016 roku  
Obecni – wg listy obecności 

Czas trwania obrad – od godz.17.00 do godz. 19.10 

Prowadzący – przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice Grażyna Janawa  

Protokolant – pracownik biura Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice – A. Natkaniec 

Miejsce – siedziba Rady Dzielnicy ul. Miśnieńska 58, Kraków 

Ad. 1 

Otwarcie Sesji 

Na wstępie prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa przywitała radnych dzielnicy, 

stwierdziła obecność radnych w liczbie zapewniającej quorum i rozpoczęła XXI sesję słowami 

„Rozpoczynam XXI sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 19.05.2016 r.  

Ad. 2 

Przedstawienie projektu porządku obrad 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa odczytała projekt porządku obrad, który 

obejmował:   
        1.   Otwarcie XXI sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu XX sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice z dnia 28.04.2016 r. 

4. Procedowanie projektów uchwał: 

Druk Nr 146 (projekt Zarządu) w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2017. 
 

Druk Nr 147 (projekt Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na 

zadaniu inwestycyjnym Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice przeznaczonym do realizacji w latach 2015 

- 2018. 
 

Druk Nr 148 (projekt Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2016. 

5. Oświadczenia i komunikaty 

6. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Grażyna Janawa w imieniu Zarządu Dzielnicy wniosła o wprowadzenie do projektu 

porządku obrad XXI sesji na dzień 19.05.2016 r. następujących projektów uchwał wg: 
 

Druk Nr 149 (projekt Zarządu) w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn. „ Budowa Parku Kultur Regionu Tajemniczy Ogród wraz z budową 

budynku pawilonu wielofunkcyjnego, budową obiektów i urządzeń towarzyszących, 

zagospodarowaniem terenu, odwodnieniem, oświetleniem, budową infrastruktury technicznej, 

przebudową i rozbudową parkingów, budową drogi dojazdowej oraz zjazdów z ulic Reduta 

i Kuczkowskiego w Krakowie”. 
 

Druk Nr 150 (projekt Zarządu) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

Projekty spełniają warunki określone w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy XV tj. wymóg zamieszczenia 

projektu uchwały Rady, na co najmniej 3 dni przed terminem sesji na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy. 

Do chwili otwarcia sesji nie wpłynęła żadna inna inicjatywa uchwałodawcza uprawnionej statutowo 

grupy radnych.  

W związku z powyższym prowadząca posiedzenie zawnioskowała o przyjęcie porządku obrad XXI 

sesji na dzień 19.05.2016 r. Porządek obrad został przyjęty w drodze głosowania: 

/Za-18, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

Jedna osoba nie brała udziału w glosowaniu. 
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Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu sesji 

Kolejnym punktem porządku obrad było zatwierdzenie protokołu XX sesji. Przewodnicząca Grażyna 

Janawa poinformowała, iż protokół z sesji rady wykładany jest do wglądu w siedzibie dzielnicy, co 

najmniej 3 dni robocze przed terminem następnej sesji. Protokół XX sesji z dnia 28 kwietnia 2016 r. 

wyłożony był do wglądu od dnia 13 maja br. Do chwili otwarcia XXI sesji radni nie złożyli pisemnych 

wniosków dotyczących sprostowania treści protokołu. W związku z powyższym protokół XX sesji 

z dnia 28.04.2016 r. został uznany za przyjęty. 

 

Ad. 4.  
Procedowanie projektów uchwał 

Druk Nr 146 (projekt Zarządu) w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2017. 

Treść projektu uchwały odczytała przewodnicząca Grażyna Janawa. Referentem druku nr 146 był z-ca 

przewodniczącej Konrad Maciejowski. 

Projekt uchwały wg druku nr 146 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Rewizyjna 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- Edukacji 

- Sportu i Rekreacji  

- Budżetowa 

- Kultury 

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  

Do głosu zapisali się radni: Jakub Cieśla, Piotr Serafin. 

Radny Jakub Cieśla poprosił o wyjaśnienie propozycji zadań ujętych w: 

- dz. B pkt 3 „Budowa altany na terenie Parku Tysiąclecia na podstawie projektu”  

- dz. B pkt 4 „Remont placu wraz z zieleńcem przed pawilonem ZIKO os. Piastów” 

- brak zadania dot. modernizacji boiska przy Gimnazjum nr 37 os. Złotego Wieku pomimo 

przyznanych w roku bieżącym środków na wykonanie dokumentacji. 

Odpowiedzi do pkt 3 i 4 udzieliła Przewodnicząca G. Janawa. Odnośnie modernizacji boiska 

prowadząca wyjaśniła, że odbyło się wspólne spotkanie z udziałem dyrektora ZIS-u, przedstawiciela 

dzielnicy i dyrektora gimnazjum, na którym ZIS zadeklarował, że rozważy możliwość sfinansowania 

remontu boska ze środków miejskich w roku bieżącym. 

 

Radny Piotr Serafin kontynuując temat boiska zapytał, co zamierza Zarząd w przypadku 

niewywiązania się ZIS-u z poczynionych ustaleń. Następnie poruszył temat przeniesienia istniejącej 

zatoki przystankowej przy ul. Popielidów. 

Przewodnicząca G. Janawa w odpowiedzi na zadane pytania wyjaśniła, że jeśli do końca m-ca 

września br. ZIS nie podejmie działań, to przygotowana zostanie przez Zarząd Dzielnicy propozycja 

przeznaczenia środków finansowych na remont boiska na rok 2017. Odnośnie przeniesienia 

przystanku, ze względu na sprzeciw części mieszkańców os. Piastów zasadnym jest zorganizowanie 

spotkania z udziałem Dyrektora Zespołu Szkół Salezjańskich na wniosek, którego miałby być 

przeniesiony przystanek, mieszkańców i ZIKiT-u. O termie takiego spotkania zostaną poinformowani 

zainteresowani radni dzielnicy. 

 

Radny Andrzej Mazur wypowiedział się na temat zadania dz. F pkt. 2 „Straż Miejska Oddział Nowa 

Huta - dodatkowe patrole, działania profilaktyczne prowadzone przez Sekcję ds. Profilaktyki na 

terenie Dzielnicy XV Mistrzejowice, zakup samochodu służbowego – dofinansowanie” i zapytał, czy 

pozostałe dzielnice z terenu Nowej Huty również dofinansują zakup tego samochodu. 

Odpowiedzi udzieliła przewodnicząca i poinformowała, że na chwilę obecną posiada wiedzę 

z dzielnicy XIV i XVI, które zamierzają dofinansować zakup samochodu dla Oddziału Nowa Huta 

Straży Miejskiej. 
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Po uzyskanych wyjaśnieniach od Zarządu radny Jakub Cieśla w imieniu grupy radnych złożył 

pisemne poprawki do procedowanego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Grażyna Janawa zawnioskowała o 5 min. przerwy w celu przyjęcia poprawek i ich 

przygotowania do dalszego procedowania.  

Po przerwie obrady wznowiono.  

Złożone poprawki za zgoda podpisanej grupy radnych ponumerowano od nr 1 do nr 6. W takiej 

kolejności wszystkie zostały omówione przez referenta radnego Jakuba Cieślę.  

Poprawka nr 1 (załącznik nr 1 do protokołu) została poddana pod głosowanie: /Za-8, P-11, W-1/ 

Poprawka nr 1 nie uzyskała poparcia większości radnych i została oddalona. 

Poprawka nr 2 (załącznik nr 2 do protokołu) została poddana pod głosowanie: /Za-19, P-0, W-0/ 

Poprawka nr 2 uzyskała poparcia większości radnych i została przyjęta. 

Poprawka nr 3 (załącznik nr 3 do protokołu) została poddana pod głosowanie: /Za-19, P-0, W-0/ 

Poprawka nr 3 uzyskała poparcia większości radnych i została przyjęta. 

Poprawka nr 4 (załącznik nr 4 do protokołu) została poddana pod głosowanie: /Za-6, P-10, W-3/ 

Poprawka nr 4 nie uzyskała poparcia większości radnych i została oddalona. 

Poprawka nr 5 (załącznik nr 5 do protokołu) została poddana pod głosowanie: /Za-5, P-12, W-0/ 

Poprawka nr 5 nie uzyskała poparcia większości radnych i została oddalona. 

Poprawka nr 6 (załącznik nr 6 do protokołu) została poddana pod głosowanie: /Za-8, P-9, W-2/ 

Poprawka nr 6 nie uzyskała poparcia większości radnych i została oddalona. 

Po zakończeniu dyskusji, prowadząca posiedzenie poddała pod głosowanie druk nr 146 wraz 

z przyjętą poprawką nr 2 i 3. 

Głosowanie: /Za-19, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXI/146/2016 w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XV 

Mistrzejowice na rok 2017. 

Druk Nr 147 (projekt Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na 

zadaniu inwestycyjnym Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice przeznaczonym do realizacji w latach 2015 

- 2018. 

Treść projektu uchwały odczytał i zreferował z-ca przewodniczącej Konrad Maciejowski. 

Projekt uchwały wg druku nr 147 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Budżetowa 

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  

Obecni na sali radni nie wyrazili chęci zabierania głosu. Projekt uchwały wg druku nr 147 został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-19, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXI/147/2016 w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na zadaniu 

inwestycyjnym Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice przeznaczonym do realizacji w latach 2015 - 2018. 

Druk Nr 148 (projekt Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2016. 

Treść projektu uchwały odczytał i zreferował z-ca przewodniczącej Konrad Maciejowski. 

Projekt uchwały wg druku nr 148 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Budżetowa 

- Rewizyjna 

- Edukacji 
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- Sportu i Rekreacji 

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

- Ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi  

- Praworządności i Dialogu Społecznego  

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  

W temacie druku nr 148 zabrał głos radny Bogdan Sudoł, który zapytał o dz. Ł pkt 2 „Modernizacja 

obiektu sportowego – boiska wielofunkcyjnego przeznaczonego dla społeczności szkolnej Szkoły 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 144 z udostępnieniem dla środowiska lokalnego”. 

Odpowiedzi udzieliła przewodnicząc Grażyna Janawa. 

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji, prowadząca posiedzenie poddała pod głosowanie 

projekt uchwały wg druku nr 148. 

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXI/148/2016 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2016. 

Druk Nr 149 (projekt Zarządu) w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn. „ Budowa Parku Kultur Regionu Tajemniczy Ogród wraz z budową 

budynku pawilonu wielofunkcyjnego, budową obiektów i urządzeń towarzyszących, 

zagospodarowaniem terenu, odwodnieniem, oświetleniem, budową infrastruktury technicznej, 

przebudową i rozbudową parkingów, budową drogi dojazdowej oraz zjazdów z ulic Reduta 

i Kuczkowskiego w Krakowie”. 

Treść projektu uchwały odczytał i zreferował z-ca przewodniczącej Konrad Maciejowski. 

Projekt uchwały wg druku nr 149 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Zdrowia i Polityki Społecznej 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- Ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi  

- Praworządności i Dialogu Społecznego  

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  

W temacie druku nr 149 wypowiedział się radny Piotr Żołyniak  

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji, prowadząca posiedzenie poddała pod głosowanie 

projekt uchwały wg druku nr 149. 

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXI/149/2016 w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn. „ Budowa Parku Kultur Regionu Tajemniczy Ogród wraz z budową budynku 

pawilonu wielofunkcyjnego, budową obiektów i urządzeń towarzyszących, zagospodarowaniem 

terenu, odwodnieniem, oświetleniem, budową infrastruktury technicznej, przebudową i rozbudową 

parkingów, budową drogi dojazdowej oraz zjazdów z ulic Reduta i Kuczkowskiego w Krakowie”. 

 

Druk Nr 150 (projekt Zarządu) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytał z-ca przewodniczącej Konrad 

Maciejowski. Radna Anna Trzoniec członek Zarządu przeprowadziła wizję lokalną i wywiad 

środowiskowy oceniając stan lokalu socjalnego, jako dobry.  

Projekt uchwały wg druku nr 150 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Zdrowia i Polityki Społecznej 

- ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi 

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  

Obecni na sali radni nie wyrazili chęci zabierania głosu. Projekt uchwały wg druku nr 150 został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/ jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 
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Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XXI/149/2016 w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

Ad. 5.  

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodnicząca Grażyna Janawa poinformowała: 

1. wpłynęło pismo Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie – odpowiedź na 

zapytanie Zarządu w sprawie uporządkowania ruchu w os. Mistrzejowice. Pismo jest do wglądu 

w biurze dzielnicy. 

2. w dniach 18 (sobota) i 19 (niedziela) czerwca br. na terenie Plant Mistrzejowickich odbędą się 

Dni Mistrzejowic. Część sportowa przeprowadzona zostanie na obiekcie Skate Parku natomiast 

artystyczna na scenie plant. Rozpoczęcie godz. 11.00. 

3. w dniu 3 czerwca (piątek) z okazji Święta Miasta będzie miała miejsca uroczysta sesja Rady 

Miasta Krakowa godz. 12.00. 

4. w dniu 25 maja w siedzibie dzielnicy odbędzie się spotkanie i wizja lokalna w terenie z udziałem 

przedstawicieli ZIKiT-u w sprawie trwających prac remontowych na terenie Mistrzejowic.  

5. prowadzone są rozmowy z Zarządem Budynków Komunalnych w Krakowie w sprawie przejęcia 

budynku dzielnicy w administrowanie. 
 

Członek Zarządu Sławomir Dymacz przypomniał o Dniu Otwartym Magistratu oraz przypadającym 

w tym roku 25-leciu powstania krakowskich dzielnic i zwrócił się do radnych o dyżurowanie w  dniu 

19 czerwca br. (niedziela) w Urzędzie Miasta Krakowa na Placu Wszystkich Świętych.  
 

Z-ca przewodniczącej Konrad Maciejowski poinformował o Programie Miejskim „Mój Trener” na 

terenie Mistrzejowic oraz trwających pracach remontowych na terenie dzielnicy. 
 

Rady Andrzej Mazur poinformował, że istnieje możliwość wystąpienia przez dzielnice do Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie o przekazanie stojaków na rowery. W związku 

z powyższą informacją Zarząd Dzielnicy pisemnie wystąpi o przekazanie stojaków na rowery wraz ze 

wskazaniem konkretnej lokalizacji na terenie Mistrzejowic. 
 

Następnie radny Andrzej Mazur poinformował o odpowiedzi na złożone na sesji Rady Miasta 

Krakowa interpelacje w sprawie planowanych na terenie Dzielnicy XV Mistrzejowice ścieżkach 

rowerowych oraz zdatności wody pitnej pobieranej przez mieszkańców za pośrednictwem istniejących 

studni głębinowych Treść odpowiedzi na interpelacje radny Mazur przesłał e-mailem do wiadomości 

dzielnicy.  
 

Radny Piotr Żołyniak poinformował o: 

- dobiegających końca pracach w zakresie budowy zewnętrznej – uzupełniającej sieci oświetlenia 

terenu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 5 osiedle Oświecenia - zadanie w ramach Budżetu 

Obywatelskiego  

- sporządzanym na zlecenie Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu projekcie docelowej 

organizacji ruchu oznakowania na ulicach: Kniaźnina, Zabłockiego, Marchołta, Załuskich i Arcta 

w Krakowie. Projekt ten zostanie przedstawiony radzie dzielnicy do zaopiniowania.  

Ad. 6.  

 

Zamknięcie sesji 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa poinformowała o terminie kolejnej sesji 

zaplanowanej na dzień 23 czerwca 2016 r. godz. 17.00. Następnie zamknęła XXI sesję słowami: 

„Zamykam XXI sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 19.05.2016 r. Dziękuję”.     

 

Protokolant:                                                    Zatwierdzam: 

 
                                                        Przewodnicząca 

                         Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice 

 

           Agnieszka Natkaniec                                                                Grażyna Janawa  

 


